
Budo Slavković:

Napisao Redakcija
četvrtak, 13 decembar 2012 23:16

  - Uzeo sam šest tona sušenih vreoca. Ne verujem da će mi to biti dovoljno, jer imamo parno
grejanje  kojim grejemo ceo dom. Ako bude zatrebalo, dokupiću  još ogreva. Zadovoljan  sam 
što sam uspeo da malo jeftinije prođem  sa cenom  uglja, pošto sam ga našao povoljnije nego
što su cene na stovarištima u gradu.  
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